

## MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, FEBRUARY 22, 1984

(6)

[Text]

The Standing Committee on Public Account met at 3:40 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Doug Lewis, presiding.

*Members of the Committee present:* Messrs. Anguish, Clarke, Desmarais, Kelly, Lewis and Neil.

*Alternate Member present:* Mr. Gilchrist.

*In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament:* Mr. E.R. Adams; Mr. T.A. Wileman.

*Witnesses: From the Office of the Auditor General of Canada:* Mr. Kenneth M. Dye, Auditor General. *From the Department of Public Works:* Mr. J.A.H. Mackay, Deputy Minister; Mr. A.D. Wilson, Assistant Deputy Minister, Operations. *From the Treasury Board of Canada:* Dr. P. Meyboom, Deputy Secretary, administrative Policy branch.

In accordance with its permanent Order of Reference contained in the House of Commons' permanent and provisional Standing Orders, the Committee resumed consideration of the Auditor General's report for the fiscal year ended March 31, 1983 and, in particular, Chapter 17 relating to the Department of Public Works.

Mr. Dye made a statement. The witnesses answered questions.

It was agreed,—That the list of landlords and the office accommodation provided to the Government in the National Capital Region, as submitted by the Department of Public Works, be filed as an Exhibit (*See Exhibit "A"*).

At 4:52 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

*Le greffier du Comité*

Hugh R. Stewart

*Clerk of the Committee*

## PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 22 FÉVRIER 1984

(6)

[Traduction]

Le Comité permanent des comptes publics se réunit, ce jour à 15 h 40, sous la présidence de M. Doug Lewis (*président*).

*Membres du Comité présents:* MM. Anguish, Clarke, Desmarais, Kelly, Lewis et Neil.

*Substitut présent:* M. Gilchrist.

*Aussi présents:* Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: MM. E.R. Adams et T.A. Wileman.

*Témoins:* Du Bureau du Vérificateur général du Canada: M. Kenneth M. Dye, Vérificateur général. *Du ministère des Travaux publics:* M. J.A.H. Mackay, sous-ministre; M. A.D. Wilson, sous-ministre adjoint, Opérations. *Du Conseil du Trésor du Canada:* M. P. Meyboom, sous-secrétaire, Direction de la politique administrative.

Conformément à son ordre de renvoi permanent contenu dans les règlements permanents et provisoires de la Chambre des communes, le Comité reprend l'examen du rapport du Vérificateur général portant sur l'année financière qui s'est terminée le 31 mars 1983 et, en particulier, le chapitre 17 relatif au ministère des Travaux publics.

M. Dye fait une déclaration. Les témoins répondent aux questions.

*Il est convenu,*—Que la liste des locataires et des bureaux mis à la disposition du gouvernement dans la Région de la Capitale nationale, telle que présentée par le ministère des Travaux publics, soit déposée à titre de pièce (*voir pièce «A»*).

A 16 h 52, le Comité lève la séance jusqu'à nouvelle convocation du président.